

Informācija par sīkdatņu izmantošanu



Šajā dokumentā ir aprakstīta sīkdatņu izmantošana tīmekļa vietnē www.sensa.lv. Dokumentā norādīti sīkdatņu lietošanas mērķi, tai skaitā - lietotāju tiesības izvēlēties sīkdatņu lietošanu atbilstoši savām vajadzībām un ieskatiem.

Sīkdatnes palīdz nodrošināt, uzlabot un aizsargāt SENSA sniegtos pakalpojumus, piedāvājot lietotāja vajadzībām piemērotākus risinājumus. Sīkdatnes nodrošina arī ērtu un drošu pieredzi tīmekļa vietnē.

Kas ir sīkdatnes (cookies)?

Sīkdatnes jeb sīkfaili - ir tīmekļa servera nosūtīta datne, kuras tīmekļa pārlūkprogramma (*Google Chrome, Internet Explorer, Firefox, Safari* u.c.) saglabā tīmekļa lietotāja ierīcē: datorā, viedtālrunī vai planšetdatorā. Visbiežāk sīkfailus izmanto lietotāju autorizēšanās sistēmās. Ar sīkdatņu palīdzību, tīmekļa vietnes var nodrošināt arī individualizētus iestatījumus tīmekļa lietotājam.

Sīkdatnes parasti satur šādu informāciju:

- tīmekļa vietnes nosaukumu;
- uzglabāšanas ilgumu ierīcē;
- unikālo numuru.

Lietotājs jebkurā brīdī var atspējot sīkdatņu izmantošanu vai ierobežot to, taču bez sīkdatnēm nebūs iespējams pilnvērtīgi izmantot visas www.sensa.lv funkcijas.

Kādas sīkdatnes izmanto www.sensa.lv? Kādi ir to lietošanas mērķi?

SENSA vietne izmanto vairāku veidu sīkdatnes. Tās atšķiras gan ar glabāšanas ilgumu, gan sīkdatņu izmantošanas mērķi. Laika gaitā sīkdatnes var tikt atjaunotas un pielāgotas pakalpojumu kvalitātes uzlabošanai.

Galvenie sīkdatņu lietošanas mērķi ir šādi:

- nodrošināt un uzturēt SENSA sniegtos pakalpojumus un to godprātīgumu;
- rūpēties par interneta vietnes drošību;
- ievākt lietošanas statistiku un veikt analīzi;
- izstrādāt klienta vajadzībām atbilstošākos piedāvājumus

Ar sīkdatnēm saistītā informācija netiek izmantota, lai lapas lietotāju identificētu personiski.

Information on the use of cookies



This document describes the use of cookies on the www.sensa.lv. The document specifies the purpose for which the cookies are used, including the right of users to choose the use of cookies according to their own needs and discretion.

Cookies help to secure, enhance and protect the services provided by SENSA by providing solutions that are more appropriate to the user's needs. Cookies also provide a convenient and secure website experience.

What are cookies?

Cookies are the data files sent from the website and stored on the user's device: computer, smartphone, or tablet by the user's browser (Google Chrome, Internet Explorer, Firefox, Safari, etc.). Most commonly, cookies are used in user authorization systems. With the help of cookies, websites can also provide personalized settings for the web user.

Cookies typically contain the following information:

- The name of the website;
- The storage time on the device;
- The unique number.

The user may at any time disable or restrict the use of cookies, but without cookies it will not be possible to fully use all the features of www.sensa.lv website.

What cookies are used by www.sensa.lv?

The SENSA website uses several types of cookies. They differ in terms of storage time and purpose of use of cookies. Over time, cookies may be updated and adjusted to improve the quality of our services.

What is the purpose of the use of cookies?

- To provide and maintain the services provided by the SENSA, and their fair use;
- To ensure the security of the website;
- To collect usage statistics and perform analysis;
- To develop the most suitable offers for the client's needs.

The cookie-related information is not used to personally identify the user of the page.

Информация об использовании файлов cookie



В этом документе описывается использование файлов cookie на веб-сайте www.sensa.lv. Данный документ определяет цель, для которой используются файлы cookie, включая право пользователя согласиться на использование файлов cookie в соответствии со своими потребностями и усмотрением.

Файлы cookie помогают обезопасить, улучшить и защитить услуги, предоставляемые SENSEA, предлагая решения, которые большей степени соответствуют потребностям пользователя. Файлы cookie также обеспечивают удобный и безопасный опыт работы с сайтом.

Что такое файлы cookie?

Файлы cookie – это файлы данных, отправляемые с веб-сайта и хранящиеся на устройстве пользователя: компьютере, смартфоне или планшете с помощью браузера пользователя (*Google Chrome, Интернет Explorer, Firefox, Safari* и т. Д.). Чаще всего файлы cookie используются при авторизации пользователей системы. С помощью файлов cookie веб-сайты также могут предоставлять персональные настройки для веб-пользователя.

Файлы cookie обычно содержат следующую информацию:

- Название сайта;
- Время хранения на устройстве;
- Уникальный номер.

Пользователь может в любое время отключить или ограничить использование файлов cookie, но без файлов cookie он не сможет полностью использовать все возможности веб-сайта www.sensa.lv.

Какие файлы cookie использует www.sensa.lv?

Веб-сайт SENSEA использует несколько типов файлов cookie. Они различаются по времени хранения и цели использования файлов cookie. Со временем файлы cookie могут обновляться и скорректироваться для улучшения качества наших услуг.

Какова цель использования файлов cookie?

- Добросовестно поддерживать услуги, предоставляемые SENSEA;
- Обеспечить безопасность веб-сайта;
- Для сбора статистики использования и проведения анализа;
- Для разработки наиболее подходящих предложений для нужд клиента.

Информация, связанная с файлами cookie, не используется для личной идентификации пользователя страницы.